
Rubjerg - Gølstrup Borgerforening 

Referat af generalforsamling mandag den 10.05.2021 

  

 

Dagsorden. 

1.   Velkomst og valg af ordstyrer 

2.   Formandsberetning Steffan Springborg 

3.   Regnskab 2020 ved Johnny Lohse 

4.   Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer. På valg er:  

Elin Jensen (ønsker ikke genvalg) 

Steffan Springborg (ønsker ikke genvalg) 

5.   Valg af 2 suppleanter 

6.   Valg af 2 bilagskontrollanter og en suppleant hertil 

7    Beretning, stigruppen, beretning ved Henning Thorup 

8.   Beretning, Landsbyråd og -forum ved Jørn Rugtved Christiansen 

9.   Indkomne forslag 

10.  Evt. 

 

Formand Steffen Springborg bød de 15 fremmødet velkommen.  

1. Johnny Larsen blev valgt som ordstyrer. Han kunne konstatere at 

generalforsamlingen var lovligt varslet, og dermed beslutningsdygtig. 

2. Formandens beretning. Steffen gennemgik årets aktiviteter – det har været et år 

med Corona, hvilket har påvirket mange aktiviteter og vi har desværre måtte afløse 

de fleste. Beretningen blev godkendt. 



3. Johnny Lohse gennemgik regnskab 2020 – underskud for året var 31.322,05 kr. 

Corona’en har været en stor årsag til underskuddet. Der har været manglende 

indtægter. Nedgang i kontingent på ca 3.850,00. Overskud på 13.769 fra 2019-

sommerfesten, blev til et underskud på knap 1.000,00 i 2020 . Udlejning af 

Multihuset gav knap 5.000,00 mindre end 2019. Dertil kommer udgifter til spuling af 

vandledning og vedligeholdelses omkostninger. 

Der var flere spørgsmål til regnskabet, som Johnny besvarede. Regnskabet blev 

godkendt. 

4.  På valg. Elin Jensen og Steffan Springborg  - ingen af dem ønsker genvalg. En 

kandidat: Morten Nielsen. Efter flere telefonopkald lykkedes det ikke, at finde 

yderligere en kandidat.kNår der ikke kunne opstilles flere kandidater, blev det 

besluttet, at indkalde til ekstraordinær generalforsamling.   

5. Valg af suppleant - Afventer til ekstraordinær generalforsamling.   

6. Valg af bilagskontrollanter – Afventer til ekstraordinær generalforsamling.   

7. Beretning fra stigruppen ved Henning Thorup. Der er ikke tilføjet nye stier i det 

forgangne år. Der arbejdes forsat med udvidelse stierne. Hvis man googler 

’Naturstier i Rubjerg og omegn’ og tilgår siden fremkommer et stikort via Hjørring 

Kommunes logo. Henning oplyser, at Kajholms Plantage ved tælling har ca 7.000 

besøgende igennem året, heraf 30-40 overnattende.  

Der har været lidt ”bøvl” med lodsejere. Desuden nævntes gøgeurt på Tovbrostien. 

8. Landbyråd og forum – Jørn Rugtved Christiansen beretter, at der ikke har være 

møder i 2021 pga Corona, og derfor ikke noget at berette. Sidste møde dateret 12/5-

20 var et mailmøde. Jørn afventer forsat sit 1. møde. 

Referater fra tidligere år er af ukendte årsager fjernet fra Kommunens hjemmeside. 

9. Indkomne forslag: Der var indkommet et forslag om ændring af & 14 i 

vedtægterne, således der kan disponeres over alle beholdninger eksempelvis i 

forbindelse med vandløbssagen. Forslaget blev efter en del diskussion skrinlagt. 



Et andet forslag om kontingentforhøjelse behandles på ekstraordinær 

generalforsamling. 

10. Eventuelt. Der er forsat ingen afklaring omkring reparation af vandledningen. 

Hjørring Kommune er spurgt omkring tilskud til betaling, desværre med negativ 

udfald.  

Der fremkommer flere forslag til indtægtsgivende aktiviteter  - erfaringen siger dog, 

at små arrangementer ofte giver underskud fordi forbruget ikke kan forudses.  

Legepladsen er ’træt’  - Borgerforeningen har ansvar for legepladsen. Det foreslåes 

at der søges midler til legepladsen f.eks. via Face Book, Sparv og ENV Fonden. 

Bestyrelsen planlægger i fremtiden at renovere legepladsen. 

 

Der aftales Ekstraordinær generalforsamling den 27/5-21, hvor punkterne 4, 5, 6 

samt forslag til kontingentforhøjelse. 

 

Referant  

Annie Isaksen  

Sekretær 

 


